
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 16. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 700
I udkast til Lov om ændring af lov om kommunal ejendomsskat, ejendomsvurderingslo
ven, dødsboskatteloven og skatteforvaltningsloven (Fastsættelse af dækningsafgiftspro
miller, stigningsbegrænsning for foreløbig opkrævning af dækningsafgift og tilpasninger 
vedrørende de nye ejendomsvurderinger m.v.), jf. SAU alm. del – bilag 318, lægges der 
op til, at kommuner med dækningsafgift får tildelt en ny dækningsafgiftspromille ved lov, 
som vil give dem et højere dækningsafgiftsprovenu i 2022 sammenlignet med 2021. Vil 
ministeren redegøre for, hvordan en kommunalbestyrelse i en ”dækningsafgiftskommune” 
skal agere, såfremt kommunalbestyrelsen ikke ønsker at opkræve et højere provenu fra 
dækningsafgiften i 2022 sammenlignet med 2021?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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